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Vragen van de leden Van der Ham en Pechtold (beiden D66) aan de ministers van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap, van Justitie en van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over 
een register voor gestolen kunst. (Ingezonden 4 maart 2008) 
 
1 
Wat is er gebeurd sinds het kabinet aan de Kamer schreef  “het is de bedoeling in Nederland 
opnieuw een goed functionerende databank op te zetten. De realisatie is voorzien in de tweede 
helft van 2006.”? 1) Wat is de stand van zaken met betrekking tot deze databank op dit 
moment? 
 
2 
Bent u bekend met de middelen die in 2005 zijn vrijgemaakt om een online toegankelijk 
register van gestolen kunst en antiek op te zetten, waar douane, politie, justitie en particulieren 
toegang toe zouden krijgen? Kunt u aangeven wat er met deze middelen is gebeurd? 
 
3 
Welke randvoorwaarden met betrekking tot toegankelijkheid van een dergelijk register acht u 
wenselijk? 
 
4 
Heeft tot op heden  onderzoek gedaan naar het opzetten van een dergelijke databank? Zo ja, 
wat zijn hier de uitkomsten hiervan? Zo neen, waarom niet?  
 
5 
Kunt u een tijdspad aangeven wanneer het register operationeel zal zijn? 
 
 
1) Kamerstuk 29 314, nr.20 


